

03.02.2026

MUHTASAR VE PRİM HİZMET BEYANNAMELERİNDE DEĞİŞİKLİKLER

Muhtasar ve Prim Hizmet Beyannamelerinde değişiklikler yapılmıştır. Beyannamelerini e-Beyanname sisteminden verecek olan mükelleflerimizin Dijital Vergi Dairesi uygulaması üzerinden "Gerekli Programlar" menüsü altında yer alan Beyanname Düzenleme Programını güncellemeleri gerekmektedir.

Duyuru Eki:

Muhtasar ve Prim Hizmet Beyannamelerinde aşağıdaki değişiklikler yapılmıştır.

1. 1 Ocak 2026 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere "Asgari Ücret İstisna Gelir Vergisi" tutarı 4.211,33 TL "Asgari Ücret İstisna Damga Vergisi" tutarı 250,70 TL olarak güncellenmiştir.

2. "Ekler" kulakçığında yer alan;

"6550 Sayılı Araştırma Altyapılarının Desteklenmesine Dair Kanun Kapsamında Gelir Vergisi İstisnasına İlişkin Bildirim" sayfasında, "Bildirim Kapsamında Bulunan İşyerlerinin Çalışanlarına ve vergilendirmeye İlişkin Bilgiler" tablosunda bulunan "İstisna Kapsamındaki Ücret Matrahı" sütunundaki "Brüt Asgari Ücretin 40 katı" kontrolü, 2026 yılında asgari ücretin yeniden belirlenmesi sonucu 1.321.200,00 TL olarak,

"Teknoloji Geliştirme Bölgeleri Kanunu Kapsamında Gelir Vergisi Stopajı Teşvikine İlişkin Bildirim" sayfasında, "Terkin Edilecek Tutara İlişkin Bilgiler" tablosunda bulunan "AR-GE Tasarım ve Destek Faaliyeti Kapsamında Çalışmaya İlişkin Teşvik Kapsamındaki Azami Ücret Matrahı" sütunundaki "Brüt Asgari Ücretin 40 katı" kontrolü, 2026 yılında asgari ücretin yeniden belirlenmesi sonucu 1.321.200,00 TL olarak,

"Ar-ge Yenilik veya Tasarım Kapsamında Gelir Vergisi Stopajı Teşvikine İlişkin Bildirim" sayfasında, "Terkin Edilecek Tutara İlişkin Bilgiler" tablosunda bulunan "Ar-ge Yenilik veya Tasarım Faaliyeti Kapsamında Çalışmaya İlişkin Teşvik Kapsamındaki Azami Ücret Matrahı" " sütunundaki "Brüt Asgari Ücretin 40 katı" kontrolü 2026 yılında asgari ücretin yeniden belirlenmesi sonucu 1.321.200,00 TL olarak,

"Teknoloji Geliştirme Bölgeleri Kanunu Kapsamında Gelir Vergisi Stopajı Teşvikine İlişkin Bildirim" tablosu ile "Ar-ge Yenilik veya Tasarım Kapsamında Gelir Vergisi Stopajı Teşvikine İlişkin Bildirim" tablosunda bulunan "Mahsup Edilebilecek Asgari Ücrete İsaben Eden Vergi Tutarı" sütunundaki "Asgari Ücret İstisna Gelir Vergisi" " tutarı 4.211,33 TL olarak güncellenmiştir.

3. "Ekler" kulakçığında yer alan;

"Yurtdışına Hizmet Veren İşletmelerde İndirim Uygulamasına İlişkin Bildirim (G.V.K. Madde 33)" sayfasında "İstihdam Edilen Hizmet Erbabının Ücreti ve İndirim Tutarının Hesabına İlişkin Bildirim" tablosunda, Toplam "İndirime Konu Olacak Tutar" sütununa girilen değer, "Vergiye Tabi İşlemler" sayfasında "Mahsup Edilen Vergiler" başlığı altında "GVK'nın 33. Maddesi Kapsamında Mahsup Edilecek Kesinti Tutarı" satırına otomatik olarak aktarılmaktadır.

"Yurtdışına Hizmet Veren İşletmelerde İndirim Uygulamasına İlişkin Bildirim (G.V.K. Madde 33)" sayfasında "İstihdam Edilen Hizmet Erbabının Ücreti ve İndirim Tutarının Hesabına İlişkin Bildirim" tablosunda Toplam "İndirime Konu Olacak Tutar" sütununa veri girişi yapılmamışsa, "Vergiye Tabi İşlemler" sayfasında "Mahsup Edilen Vergiler" başlığı altında "GVK'nın 33. Maddesi Kapsamında Mahsup Edilecek Kesinti Tutarı" satırına veri girişi yapılamayacaktır.

4. "Ekler" kulakçığında yer alan "Teknoloji Geliştirme Bölgeleri Kanunu Kapsamında Gelir Vergisi Stopajı Teşvikine İlişkin Bildirim" sayfasında "Bildirim Kapsamında Bulunan İşyerlerine İlişkin Bilgiler" tablosunda yer alan "İşyerinin Bulunduğu Bölge" sütununa aşağıdaki tabloda yer alan Teknoloji Geliştirme Bölgeleri eklenmiştir.

KOD AD İL

218 Ankara Teknopark Teknoloji Geliştirme Bölgesi Ek Alanı Ankara

219 Kırşehir Ahi Evran Üniversitesi Teknoloji Geliştirme Bölgesi Kırşehir

5. Beyannamenin "SGK Bildirimleri" kulakçığında "Sigortalı Çalışan Bilgileri" tablosunda "Düzenlemeye Esas Kanun No" sütununa aşağıdaki Kanun numaraları eklenmiştir.

09903 kanun numarası = YTB İşveren His.%50

19903 kanun numarası = YTB İşveren ve Sigortalı His.

29903 kanun numarası = YTB İşveren His.%100

39903 kanun numarası = YTB İşveren His. Gemi Yatırım